
П Р О Т О К О Л № 3
засідання громадської ради при обласній державній адміністрації

м. Черкаси 23 грудня 2014 року

Головуючий: Слинько С. В. – перший заступник голови громадської ради при
обласній державній адміністрації (далі – громадська рада).
Секретар: Савенко Ю. М.

Присутні: члени громадської ради: Бамбула В.В., Бублій М.Ф., Бучковська А.В.,
Галаєва О.М., Гончар С.М., Громовський Ю.Д., Майоров Д.А., Мисник В.Г.,
Михлик М.М., Мірошниченко К.В., Назаренко В.А., Прогнімак Я.І., Рекун А.І.,
Стадник В.В., Феофілова В.В., Черевань А.Б., Шмиголь С.О. (17 осіб).
Запрошені: генеральний директор обласної державної телерадіокомпанії
Калініченко М.М., директор Департаменту інформаційної діяльності та
комунікацій з громадськістю обласної державної адміністрації Пасічник С.Л.

Слинько С. В. оголосив порядок денний засідання громадської ради,
узгоджений колегією громадської ради, та запропонував затвердити його:

1. Інформаційний виступ генерального директора обласної державної
телерадіокомпанії Калініченко М.М. на тему «Про Суспільне телебачення і
радіомовлення України».

2. Звіти голів комісій, утворених громадською радою та плани їх роботи на
2015 рік.

3. Про звернення до прокурора області щодо можливості проведення
відкритих слухань у справі Слабенко О.Р.

4. Різне.
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0.

1. Про суспільне телебачення в Україні та Черкаській області.
Слухали: Калініченко М.М. повідомив про прийняття Верховною Радою
України Закону «Про Суспільне телебачення і радіомовлення України». Також
він наголосив, що для забезпечення поступового та послідовного становлення
Суспільного телебачення і радіомовлення України Кабінет Міністрів України на
базі Національної телекомпанії України, Національної радіокомпанії України,
Державної телерадіокомпанії "Всесвітня служба "Українське телебачення і
радіомовлення", Державної телерадіокомпанії "Культура", обласних державних
телерадіокомпаній, Державної телерадіокомпанії "Крим", Київської державної
телерадіокомпанії, Севастопольської державної телерадіокомпанії, Української
студії телевізійних фільмів "Укртелефільм", що реорганізовуються, утворює
юридичну особу публічного права "Національна суспільна телерадіокомпанія
України".
Виступили: Прогнімак Я.І., Феофілова В.В., Громовський Ю.Д., Слинько С. В.,
Пасічник С.Л. висловилися щодо підтримки створення в межах мовлення
Національної суспільної телерадіокомпанії України каналу територіальної
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громади (Черкаської області) та необхідності його організаційного та
фінансового забезпечення.
Ухвалили: Питання створення каналу територіальної громади (Черкаської
області), його організаційного та фінансового забезпечення винести на
обговорення громадської ради окремим питанням.
Голосували «за» – 16, «проти» – 0, «утрималися» – 2.

2. Про звіти голів комісій, утворених громадською радою та плани їх
роботи на 2015 рік.
Слухали: голову тимчасової комісії громадської ради з кадрових призначень та
контролю за реалізацією Закону України «Про очищення влади» Феофілову В.В.
Виступили: Майоров Д.А. запропонував:
1) включати до складу конкурсних комісій для проведення відбору кандидатів на
заміщення вакантних посад державних службовців апарату та структурних
підрозділів ОДА (далі – конкурсні комісії) чотирьох членів громадської ради.
2) залучати до проведення щорічного оцінювання результатів службової
діяльності державних службовців апарату та структурних підрозділів ОДА двох
членів громадської ради.
Обідзінський Н.Г. запропонував:
1) включати до складу конкурсних комісій двох членів громадської ради на
постійній основі та двох членів громадської ради з числа фахівців у відповідній
сфері.
2) залучати до проведення щорічного оцінювання результатів службової
діяльності державних службовців апарату та структурних підрозділів ОДА двох
членів громадської ради.
Ухвалили: 1) Рекомендувати обласній державній адміністрації доопрацювати
включати до складу конкурсних комісій двох членів громадської ради на
постійній основі та двох членів громадської ради з числа фахівців у відповідній
сфері.
Голосували «за» – 17, «проти» – 0, «утрималися» – 1.
2) Звернутися за роз’ясненнями до обласної державної адміністрації щодо
можливості залучення представників громадської ради у проведенні щорічного
оцінювання результатів службової діяльності державних службовців апарату та
структурних підрозділів ОДА.
Голосували «за» – 17, «проти» – 0, «утрималися» – 1.
Виступили: Прогнімак Я.І. запропонував включити до плану консультацій з
громадськістю пропозицію зобов’язати керівників структурних підрозділів ОДА
провести додаткові заняття з підлеглими, які здійснюють прийом громадян, про
етичне, толерантне ставлення до них.
Ухвалили: внести пропозицію до плану консультацій з громадськістю
зобов’язати керівників структурних підрозділів ОДА провести додаткові занять з
підлеглими, які здійснюють прийом громадян про етичне, толерантне ставлення
до них. Відповідальний – Бамбула В.В.
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0.
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3. Про звернення до прокурора області щодо підтримки стороною

обвинувачення проведення відкритих (публічних) слухань по справі
Слабенко О.Р.
Слухали:  Рекуна А.І., який поінформував членів громадської ради про хід
судових засідань у справі  Слабенко О.Р.
Виступили: Рекун А.І. зазначив, думка громадськості м. Кам’янки відрізняється
від офіційного обвинувачення, а судові засідання проходять у закритому режимі,
тому громадськість вимагає перевести судові засідання у відкриту площину.
Ухвалили: Звернутися з клопотанням до прокурора області про вжиття заходів
забезпечення гласності та відкритості розгляду резонансної судової справи
Слабенко О.Р. Проект клопотання попередньо погодити на колегії громадської
ради та громадськими організаціями. Відповідальний – Рекун А.І.
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0.

4. Різне.
Слухали: Слинько С. В. виступив з пропозицією щодо публічного громадського
обговорення всіх нормативно-правових актів обласної державної адміністрації.
Виступили: Майоров Д.А запропонував розміщувати проекти нормативно-
правових актів обласної державної адміністрації на сайті обласної державної
адміністрації.
Ухвалили:  Звернутися до обласної державної адміністрації з пропозицією щодо
необхідності опублікування проектів нормативно-правових актів обласної
державної адміністрації на сайті обласної державної адміністрації.
Відповідальний – Майоров Д.А.
Голосували «за» – 18, «проти» – 0, «утрималися» – 0.
Провести чергове засідання громадської ради 20.01.2015 о 16.00.
Голосували «за» – 18.

Головуючий С. Слинько

Секретар Ю. Савенко


